

National Chin-Yi University of Technology
2021 Spring 2+i Industry-Academia Collaboration Program
Required Documents for Registering
國立勤益科技大學 2021 春季印尼 2+i 專班
學生準備資料

Admitted students shall register as required on the offer letter. The following documents need to be submitted when registering; no registration will be allowed if the student fails to submit these documents.

錄取生應依錄取通知規定辦理註冊手續，註冊時應繳交下列文件，未繳交者不得註冊入學：

- Passport (will be returned after checked) and ROC visa page.
護照（正本驗畢發還）及中華民國簽證頁影本 1 份。
- One original academic record or equivalent academic record.
學歷證明文件正本或同等學歷證明文件正本 1 份
- Original academic score transcript covering all semesters of the students highest academic qualification
最高學歷歷年成績單正本 1 份
- Health check statement (Needs to be issued by a hospital within the past 6 months.)
健康檢查證明書，最近 6 個月內醫院出具。

Students with unsatisfactory health status will be dealt with according to regulations such as the “Immigration Act” and “Regulations Governing Visiting, Residency, and Permanent Residency of Aliens”.

健康檢查不合格者，依「入出國及移民法」、「外國人停留居留及永久居留辦法」等相關規定辦理。

※All documents listed above are required to meet the needs of visa application.

上述註冊文件皆須依學生駐外館簽證辦理規定。